
 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 24/06/2025 
 
Του: Βελόπουλου Κυριάκου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ: Τoν κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών  
 
ΘΕΜΑ: «Υπό κατάργηση το ειδικό καθεστώς “Δίκαιη Αναπτυξιακή 

Μετάβαση” (ΔΑΜ) στη Μεγαλόπολη Αρκαδίας» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Όπως πληροφορηθήκαμε, σχετική ανησυχία επικρατεί στους τοπικούς επαγγελματικούς 
και αυτοδιοικητικούς κύκλους της Μεγαλόπολης Αρκαδίας εξαιτίας της προοπτικής 
κατάργησης του ειδικού καθεστώτος “Δίκαιη Αναπτυξιακή Μετάβαση” (ΔΑΜ). Η 
κατάργηση θεωρείται ότι θα προκύψει στην περίπτωση τροποποίησης του 
Αναπτυξιακού Νόμου 4887/2022 επί τα χείρω, κατά την οποία θα καταργούταν η ειδική 
κατηγορία ενίσχυσης της Μεγαλόπολης που θα οδηγούσε μοιραία στην απώλεια 
υψηλού ποσοστού χρηματοδοτήσεων προορισμένων για αυτήν. Ένα τέτοιας μορφής 
σχετικό ενδεχόμενο  θα προκαλούσε-στην περίπτωση που θα πραγματοποιούταν-τόσο 
την υποβάθμιση και συρρίκνωση του αναπτυξιακού ενδιαφέροντος και της επενδυτικής 
προοπτικής στην αναφερομένη ευρύτερη περιοχή όσο και την κατάρρευση του 
αφηγήματος της Κυβέρνησης περί δεσμεύσεων αντιμετώπισης συνεπειών έναντι των εν 
δυνάμει απολιγνιτοποιημένων περιοχών. Οι δεσμεύσεις της εμφαίνονται 
συμπληρωματικώς και σε απάντηση σας σε σχετική ερώτησή μας, ήτοι «…για τη 
στήριξη των περιοχών της χώρας που υφίστανται δυσμενείς επιπτώσεις από την 
απολιγνιτοποίηση, αποφασίστηκε η εκπόνηση ολοκληρωμένου Σχεδίου Δίκαιης 
Αναπτυξιακής Μετάβασης (ΣΔΑΜ) με στόχο τον ολικό αναπτυξιακό μετασχηματισμό 
τους, μέσα από τη δημιουργία στρατηγικών δυνατοτήτων, με σκοπό τη διατήρηση και 
ενίσχυση της ευημερίας και του κοινωνικού τους ιστού ( Αρ.Πρωτ.: 55236/11-05-
2021/Υπ.Οικ.)» 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε πράγματι να προβείτε σε τροποποίηση του Αναπτυξιακού Νόμου 
4887/2022, η οποία εν συνεχεία θα οδηγούσε κατά το παρόν και κατά το εγγύς μέλλον 
στην απώλεια χρηματοδοτικών και επενδυτικών κεφαλαίων προορισμένων προς την 
περιοχή της Μεγαλόπολης Αρκαδίας με επακόλουθο τη φθίνουσα πορεία της ευημερίας 
της;  
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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